



Light Lunch Buffet 輕式自助午餐
Arena Kitchen on Level 1 一樓 Arena Kitchen

Salad Bar 沙律

Frisee, Red Chicory, Butter Lettuce, Romaine Lettuce (Veg) / Mixed Sliced Vegetables, Cherry Tomato, Sweet Corn (Veg) /
Served with Assorted Salad Dressings and Condiments
法式精選什菜 (素) / 切片什菜, 車厘茄, 粟米粒 (素) 配以多款沙律醬及配料

Appetizers 頭盤

Cucumber and Tobiyo Salad / Ratatouille Salad / Oven Roasted Tomato and Red Onion with Basil Dressing /
German Potato Salad with Bacon and Chives / Selections of Maki
蟹籽青瓜沙律 / 法式燴什菜沙律 / 燒蕃茄紅洋蔥 / 德國薯仔沙律 / 精選卷物

Soup 湯

Minestrone 意大利雜菜湯

Hot Dishes 熱盤

Buttered Corn Cobs in Milk / Grilled Mixed Sausage with Mashed Potato / Provençal Tomato / Meat Loaf with Onion Sauce /
Deep-fried Fish Fillet with Tartare Sauce / Herbs Soya Chicken Wings / Pan-fried Sole Fillet with Cream Sauce /
Onion Rings and Fries (Veg) / French Fries (Veg) / Seasonal Vegetables with Garlic (Veg) /
Braised E-fu Noodles with Straw Mushroom (Veg) / Fried Rice in Fujian Style
牛油粟米條 / 扒什腸配薯蓉 / 香草蕃茄 / 香煎肉扒配洋蔥汁 / 炸魚柳配他他醬 / 豉油雞翼 /
白汁香煎龍脷柳 / 炸洋蔥圈及薯條 (素) / 法式炸薯 (素) / 蒜蓉炒什菜 (素) / 乾燒伊麵 (素) / 福建炒絲苗

Pastries and Desserts 酥餅及甜品

Sweetened Red Bean Cream / Assorted Fruit Jelly / Fresh Cream Cake / Tiramisu Cake / Chocolate Rolls / Fresh Fruit Salad
紅豆沙 / 雜果啫喱糖 / 鮮忌廉蛋糕 / 意大利芝士蛋糕 / 朱古力卷 / 鮮果沙律

Coffee or Tea 咖啡或茶

每位港幣 HK\$88* per person

(Veg) - Vegetarian Choices (素) - 素食選擇

*Price is subject to 10% service charge 另收加一服務費

優惠券 Coupons

AsiaWorld-Expo 亞洲國際博覽館 5th Anniversary 五週年

Arena Kitchen (一樓 Level 1)
自助午餐 9折優惠
10% discount on Lunch Buffet

條款及細則
1. 此券限用一次, 每檯限用一張。 2. 請於入座時出示此券。 3. 加一服務費以原價計算。
4. 此券不能與其他優惠同時使用。 5. 此券不能兌換現金或其他產品。
6. 此券有效期由2010年7月30日至8月1日止。 7. 如有任何爭議, 亞洲國際博覽館管理有限公司保留最終決定權。
Terms and Conditions
1. This coupon is for one-time use only. Only one coupon can be used per table. 2. Coupon must be presented before placing order. 3. Prices are subject to 10% service charge which is based on original price. 4. This coupon cannot be used in conjunction with any other promotional offer. 5. This coupon cannot be exchanged for cash or other products. 6. Offer valid from 30 July to 1 August 2010. 7. In case of disputes, the decision of AsiaWorld-Expo Management Limited shall be final.



Afternoon Tea Buffet 下午茶自助餐
Arena Kitchen on Level 1 一樓 Arena Kitchen

Salads & Sandwiches 沙律及三文治

Open Sandwich / US Lettuce (Veg) / Cherry Tomato, Sweet Corn (Veg)
Served with Assorted Salad Dressings and Condiments

開邊三文治 / 美國生菜 (素) / 車厘茄, 粟米粒 (素) 配以多款沙律醬及配料

Hot Dishes 熱盤

Chicken Congee / Buttered Corn Cobs in Milk / Mini Hot Dog / Steamed BBQ Pork Bun /
French Toast / Onion Rings and Fries (Veg) / Vegetable Spring Roll (Veg)

香滑雞粥 / 牛油粟米條 / 迷你熱狗 / 叉燒包 / 法式多士 / 炸洋蔥圈及薯條 (素) / 素菜春卷 (素)

Pastries & Desserts 酥餅及甜品

Scone / French Pastry / Baked Apple Foil Strudel / Chocolate Mousse / Fresh Cream Cake / Black Forest Cake /
Home-made Sweetened Bean Curd with Brown Sugar / Sweetened Red Bean Cream / Mango Cheese Cake /
Fresh Fruit Salad with Mint & Pepper

鬆餅 / 法式酥餅 / 焗蘋果卷 / 朱古力慕絲 / 鮮忌廉蛋糕 / 黑森林蛋糕 /
山水豆腐花 / 紅豆沙 / 芒果芝士蛋糕 / 鮮果配薄荷胡椒

Coffee or Tea 咖啡或茶

每位港幣 HK\$58* per person

(Veg) - Vegetarian Choices (素) - 素食選擇

*Price is subject to 10% service charge 另收加一服務費

優惠券 Coupons

AsiaWorld-Expo
亞洲國際博覽館 5th Anniversary 五週年



Arena Kitchen (一樓 Level 1)

下午茶 9折優惠
10% discount on Tea Sets

條款及細則
1. 此券限用一次，每檯限用一張。 2. 請於入座時出示此券。 3. 加一服務費以原價計算。
4. 此券不能與其他優惠同時使用。 5. 此券不能兌換現金或其他產品。
6. 此券有效期由2010年7月30日至8月1日止。 7. 如有任何爭議，亞洲國際博覽館管理有限公司保留最終決定權。
Terms and Conditions
1. This coupon is for one-time use only. Only one coupon can be used per table. 2. Coupon must be presented before placing order. 3. Prices are subject to 10% service charge which is based on original price. 4. This coupon cannot be used in conjunction with any other promotional offer. 5. This coupon cannot be exchanged for cash or other products. 6. Offer valid from 30 July to 1 August 2010. 7. In case of disputes, the decision of AsiaWorld-Expo Management Limited shall be final.